
  

Van: 

Verzonden: dinsdag 21 februari 2023 14:02 

Aan: 

cc: info@ltczelhem.nl 

Onderwerp: RE: padelbanen LTC Zelhem optie plaatsing geluidsscherm 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Omdat ik momenteel in Indonesië verblijf ben ik niet op mijn normale nummer bereikbaar helaas. 

Het is inderdaad zo dat met een scherm voldaan wordt aan de beoordelingsniveaus van het Activiteitenbesluit. 

Maatwerk is dan niet perse nodig maar eventueel zou het scherm in een maatwerkvoorschrift kunnen worden 

vastgelegd. Er zijn dan geen bezwaren om de melding te accepteren. 

Ivroeg om een alternatief om het geluid bij de padelbanen te verminderen of af te schermen. Dat is 

isschien wel een heel goede oplossing, maar omdat het tennissen nu al voor een overschrijding zorgt 

n dan ook nog maatwerkvoorschriften nodig. Bovendien moet dit nog verder worden uitgewerkt in het akoestisch 

onderzoek en ik adviseer om de bewoners van de naastgelegen woning hier ook bij betrekken. 

(geanonimiseerd)

  

De maatwerkvoorschriften waarom gevraagd wordt zonder maatregelen is ook nog een optie maar die wordt 

vooralsnog ontraden. 

Conclusie 

Een scherm zoals voorgesteld in het akoestisch rapport is voldoende en is de meest zekere oplossing. 

My.g. 

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Aan: 

cc: mio@ltczelhem.n 

Onderwerp: padelbanen LTC Zelhem optie plaatsing geluidsscherm 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

> (geanonimiseerd)

Op verzoek vanl van de gemeente Bronckhorst heb ik je geprobeerd te bellen ivm met onze 

vergunningaanvraag voor de aanleg van twee padelbanen. Ik heb jouw voicemail ingesproken. Omdat er spoed bij is, 

stuur ik je deze mail. 

(geanonimiseerd)

Wij, als LTC Zelhem, zouden het erg fijn vinden als het advies uit het akoestisch rapport dat wij hebben laten maken 

vm de omgevingsvergunning aanvraag voor twee padelbanen, door B&W wordt overgenomen. Daarin wordt 

geadviseerd om maatwerkvoorschriften toe te passen, zodat LTC Zelhem geen extra maatregelen hoeft te treffen. 

In de conclusie van het rapport staat: 

Voorgesteld wordt om voor de overschrijding van de grenswaarde het langtijdgemiddeld beoordelingsniveau in de 

avondperiode maatwerkvoorschriften aan te vragen bij de gemeente Bronckhorst. 

Omdat er door de bewoners van —en zienswijze is ingediend, lijkt het erop dat B&W niet gewilig is 
om dit verzoek te honoreren. Zij verwachten procedures tegen hun eventuele besluit. 

Mocht het inderdaad zo zijn dat B&W niet besluiten om maatwerkvoorschriften te stellen, dan zullen we moeten kijken 

of we financieel de andere optie, namelijk het plaatsen van een geluidsscherm, kunnen realiseren. Ik heb dit 

besproken mel… Hij gaf mij aan dat hij de mogelijkheid van een geluidsscherm met de omgevingsdienst 
had besproken. Hij had van jou begrepen dat in het rapport stond dat een geluidsscherm niet voldoende zou zijn. 

Omdat we, samen naar het rapport kijkend, niet begrepen waar dat oordeel op gebaseerd is, schrijf ik deze mail. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

   

1 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



In het rapport staat duidelijk dat een geluidsscherm wel de oplossing is. 

Op pagina 10 van het rapport staat de volgende tekst: 

Uit onderzoek blijkt dat met een geluidscherm met een hoogte van 2,5 meter en een lengte van circa 35 meter het 

langtijdgemiddeld beoordelingsniveau op de gevels van wlen hoogste 43 dB(A) zal zijn. Het maximale geluidniveau zal ten hoogte’ en. Met deze overdrachtsmaatregel kan in 

de avondperiode worden voldaan aan het Activiteitenbesluit. 

Op pagina 12 onder het 'kopje' conclusie staat onder het tweede punt: 

Om de geluidniveaus van de 2 padelbanen in combinatie met de tennisbanen te reduceren kan een geluidscherm van 

2,5 meter hoog en 35 meter lang soelaas bieden. 

(geanonimiseerd)

Zou je mij en _s op korte termijn kunnen laten weten of jij inderdaad denkt dat de plaatsing van een 
geluidsschert ‚etingen die in het rapport genoemd zijn, wel een oplossing is? Of indien je inderdaad denkt 

dat het niet een oplossing is waar je dat op baseert? 

Omdat de vergunningaanvraag n een ver gevorderd stadium zit, is het van belang om op korte termijn antwoord 

hierover te krijgen. 

(geanonimiseerd)

Met vriendelijke groeten, 

(geanonimiseerd)


